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Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns.   

 

Genomgång av närvaro 

Närvaro gicks igenom.  

 

Justering av protokoll 

Karin Hanqvist och Ester Mogensen utses att justera protokollet. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

Rådet framför synpunkt om fylligare information i protokollet.  

 

Tillgänglighetsfrågor 

Rådet framför behov om en busslinje fram till Bromma sjukhus.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträde den 26 oktober 2023 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 

synpunkter kring följande: 

 

Ärende 2. Nytt medborgarförslag om att öppna ett café, anordna 

toaletter, papperskorgar och en bastu vid badbryggorna nedanför 

Ljunglövska slottet BRO 2023/387 

Rådet tillstyrker särskilt förslaget gällande bastu.   

Förvaltningen beskriver att det finns en översyn gällande bastubad i 

staden.  

  

Ärende 3. Nytt medborgarförslag om att utsmycka Islandstorgets 

tunnelbanestation med offentlig konst BRO 2023/327 

Rådet tillstyrker förslaget.  

 

Ärende 5. Nytt medborgarförslag gällande plan för boule i 

Abrahamsberg 2023/413 

Rådet tillstyrker detta medborgarförslag starkt. Rådet framför 

önskemål att kombinera fler aktivitetsytor för vuxna/äldre 

medborgare med exempelvis lekplatser. Detta för att skapa en 

gemenskap.  

 

Ärende 7. Remisssvar- Övergripande samverkansöverenskommelse 

mellan Stockholms stad och Polisregion Stockholm, KS 2023/740 

BRO 2023/310  

Rådet framför en önskan till förvaltningen att arbetet ska följas upp 

och efterfrågar en rapport om vad som sker. Rådet vill även 
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framföra vikten av polisens samverkan med frivilligorganisationer i 

staden.  

 

Ärende 8. Remissvar – Stockholms stads trygghetsprogram 2024-

2027 BRO 2023/312  

Rådet framför önskan om att få återkoppling hur arbetet fortskrider.  

Förvaltningen berättar att det finns en trygghetssamordnare inom 

förvaltningen och att hon kan bjudas in att delta under ett 

sammanträde för att ge ytterligare information.  

 

Ärende 10. Remissvar – Planärende på granskning – Riksby 1:13 

m.fl. vid Linta Gårdsväg BRO 2023/362  

Rådet tillägger ett särskilt yttrande som återfinns som bilaga till 

protokollet.  Skrivelsen betonar att äldreperspektivet saknas i 

planärendet.  

 

Rådet vill lyfta ett förslag att flytta det planerade bygget av vård- 

och omsorgsboendet i Abrahamsberg till området vid Linta 

Gårdsväg.  

 

Rådet vill även särskilt framföra att äldreperspektivet inte beaktas 

vid planärenden generellt. Rådet arbetar med ett underlag som 

konkretiserar vad de finner som viktigt att förvaltningen beaktar för 

att fånga äldreperspektivet.  

Förvaltningen tar gärna emot detta underlag.  

 

Ärende 18. Protokoll från förvaltningsgruppen 2023 BRO 2023/11 

Rådet önskar ett förtydligande hur avdelning äldreomsorg arbetar 

för att säkra språkkompetensen hos medarbetare.  

Förvaltningen avser att arbeta stegvis med språkkompetensen och 

arbete med att hitta kartläggningsmetoder är pågående.   

 

Resultat brukarundersökning 2023  

Förvaltningen håller en dragning om resultat från 

brukarundersökningen för 2023. Resultatet omfattar såväl särskilda 

boenden samt hemtjänst och verksamheter som drivs i privat och 

egen regi.   

 

Budget 2024 

Förvaltningen håller en dragning kring budgeten som presenterats 

av kommunfullmäktige. Förvaltningen drar de generella 

styrsignalerna för äldreomsorgens arbete och verksamheter.  

 

Rådet frågar hur fördelningen heltid/timavlönad personal ser ut 

inom äldreomsorgens egna verksamheter. Förvaltningen beskriver 

att ett arbete är pågående inom avdelningen med fokus på Heltid 

som norm. Arbetet fortskrider.   
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Under nästkommande råd kommer rådet att få ge sina inspel på 

budgeten 2024.  

 

Förvaltningens rapport   

Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström berättar att 

förvaltningen fått en ny stadsdelsdirektör och beskriver kort hennes 

bakgrund.  

 

Förvaltningen arbetar nu med särskilt fokus på budget och 

verksamhetsplanering för 2024. Vidare kommer det utlysas en tjänst 

som verksamhetsutvecklare med inriktning på digitalisering som 

ska tillhöra avdelningens stab.  

Caroline informerar även att förvaltningen bjuder in äldre i Bromma 

att delta i fokusgrupper för att fånga de äldres perspektiv på 

äldreomsorgen. Rådet får gärna sprida detta vidare.  

 

Rådet ställer fråga om arbetet med Nyckelfri hemtjänst. 

Förvaltningen besvarar att arbetet initieras under våren 2024 enligt 

plan.  

 

Rådets rapporter 

Rådet berättar att de besökt den förebyggande verksamheten på 

Tranebergs aktivitetscenter och besökt enhetschef Taina Huhtala.  

Rådet upplever att det finns ett bra utbud av aktiviteter och att det 

finns något för alla.  

 

Skrivelser 

Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Inget att notera. 

Övriga frågor 

Förvaltningen informerar det är tid för nomineringar för rådet 2024. 

Information kommer att skickas ut till ordförande och vice 

ordförande. Vidare informeras att mötestider för 2024 kommer att 

skickas ut.  

 

Nästa sammanträde 

Onsdag 15 november 2023 klockan 14.30. 

 

Bilaga  

1. Skrivelse detaljplan Linta gårdsväg  


